
 

Dz-07.0021.1.25.2015  

 

Protokół nr 26/2015 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 27 października 2015 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący Szczęsny Filipiak otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 19 października 2015 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowana na dzień 17 listopada 2015 r. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 25. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 19 października 2015 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 21/2015). uchwała została podjęta jednomyślnie – 

5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd dwóch 

projektów uchwał, które zostaną wprowadzone do porządku obrad sesji, zwołanej na 

17 listopada 2015 r. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował Szczęsny Filipiak. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 130). 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowlano-wykonawczego dla inwestycji pn. 

„Zagospodarowanie Skweru Konika Zwierzynieckiego” zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Magdalena Mardyła, Marek Golonka, Marzena Garzeł. Projekt został 

uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 131). 

Ad. 4. 

Po zapoznaniu się z umową na wykonanie materiałów promocyjnych Dzielnicy, z której 

wynika, że nie została wykorzystana pełna kwota przewidziana na to zadanie, postanowiono, że 

w miarę możliwości za pozostałą kwotę zostaną zamówione dodatkowe długopisy.  

 



Ad. 5. 

Oświadczeń i komunikatów nie zgłoszono.  

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 19.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                           Przewodniczący  

                                                                              Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

 

Szczęsny Filipiak 


